
 Islev Picnic Rockklub 
 Referat af generalforsamling 9/2-25 
 
1. Bo blev valgt som dirigent. 

2. Mogens fremlagde en kort beretning om årets koncerter, 
og fortalte om et godt samarbejde i bestyrelsen.   

Vi er glade for medlemmer, der kommer og hjælper med 
bordopstilling og oprydning m.m. 

Orienterede om kommunen, som ikke vil låne os salen i 
Islev skole mere, da vi ikke er en folkeoplysende forening. 
De har tilbudt os at låne festsalen i ældrecentret, 
Broparken 2A/B (gælder fra 27/9-25). 

Der blev drøftet fortsættelse af vores Facebook-side.  

Beretningen blev godkendt.    

3. Bjarne fremlagde regnskab for 2024 og budget for 2025. 

 Regnskabet blev godkendt. 

4. Kontingent og indmeldelse blev diskuteret, intet blev 
ændret. 

5.  Ingen indkomne forslag. 

6. Mogens blev genvalgt som formand. 

 Karin blev genvalgt som sekretær. 

 Bo Friis blev valgt som næstformand. 

7. Jackie Stenby blev valgt som bilagskontrollant. 

 Jørgen Knudsen blev valgt som bilagskontrollantsuppleant. 

8. Det blev vedtaget at forhøje koncertprisen til 125 kr. pga 
 lidt mindre festsal og stigende honorar til bands. Dette 
 gælder fra koncerten 27/9-2025.              


